
Pytania akcjonariuszy zadane podczas Nadzwyczajnego Walnego 
Zgromadzenia Spółki Introl SA, w dniu 15.01.2009 r. 

 
 

1. W nawiązaniu do Uchwały nr 5, dotyczącej częściowego rozwiązania kapitału 
rezerwowego i wypłaty dywidendy chciałbym zapytać, czy w obecnej kryzysowej 
sytuacji na rynkach finansowych oraz niestabilności branŜy giełdowej kapitał, który 
firma przeznacza na dywidendy nie okaŜe się nagle potrzebny; czy wypłata w.w 
środków jest najlepszym rozwiązaniem w obecnej sytuacji? 
 
Odpowiedź:  
 
Rada Nadzorcza , opiniując w.w Uchwałę, brała pod uwagę stan finansowy 
Spółki. W ocenie Rady wypłata w.w środków nie spowoduje pogorszenia sytuacji 
finansowej i perspektyw rozwoju Spółki Introl SA. 
 

2. W nawiązaniu do Uchwały nr 6, dotyczącej nabycia akcji własnych Spółki w celu ich 
umorzenia chciałbym dowiedzieć się, skąd wynika określona liczba akcji przy skupie 
(czyli do 2.663.880 akcji zwykłych na okaziciela?) 
 
Odpowiedź: 
 
Górna liczba akcji ustalonych przy skupie stanowi 10 proc ogólnej liczby akcji 
Spółki Introl SA 
 

3. Moje pytanie jest związane z Uchwałą nr 6, dotyczącą nabycia akcji własnych Spółki 
w celu ich umorzenia, w brzmieniu zaproponowanym przez Akcjonariusza Józefa 
Bodzionego: chciałbym dowiedzieć się, czy odnośnie § 2 pkt 2  w.w Uchwały Zarząd 
Spółki brał pod uwagę zmianę kwoty wskazanej w pkt  2- kapitał rezerwowy w 
kwocie 8.765.748,85 zł, przeznaczony na zakup akcji własnych Spółki?   

 
Odpowiedź: 

 
Decyzja co do kwoty ostatecznie podejmie Zarząd, mając na uwadze rozwój i 
dobro Spółki. 

 
 
4. Spółka Introl SA była zainteresowana stopniowym pozyskiwaniem mniejszych firm ze 

zbliŜonych branŜ, korzystając ze środków uzyskanych z emisji. Czy aktualnie 
prowadzone są rozmowy dotyczące kolejnych prawdopodobnych przejęć? 
 
Odpowiedź: 

 
Tak, Spółka Introl SA prowadzi aktualnie takie rozmowy. 

 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 


